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Informatiebulletin nummer 3 
Jos Plaizier, voorzitter VBBN, Aal Rietveld, mor:hier BIB ZLTO 
Onderzoek van de besturen van Bond van Bijenhouders 
ZLTO en VBBN, om te komen tot één organisatie voor 
bijenhouders. Derde overleg bestuur BvB ZLTO en 
bestuur VBBN, 13 april 2005. 
Bij aanvang van dit bestuurlijke overleg werd stilgestaan 
bij de laatste Algemene Ledenvergaderingen (2 april en 
19 maart jl.) van beide organisaties. 
Het bestuur van de BvB ZLTO meldde dat tijdens hun 
Algemene Ledenvergadering 50 van de 60 afdelingen aan-
wezig waren en dat 85% van de aanwezigen het bestuur 

218 mandaat gaven om verder te gaan met de besprekingen met 
de VBBN leidend tot één organisatie. Het voorstel van 
enkele afdelingen om de financiële reserves onder de leden 
te verdelen, kreeg geen meerderheid van de Algemene 
Ledenvergadering. 
Tijdens de Algemene Ledenvergadering van de VBBN is 
verslag gedaan van de besprekingen en gewezen op de twee 
informatiebulletins die in het blad BIJEN zijn geplaatst. 
De aanwezigen gaven blijk van instemming met deze 
besprekingen. Beide besturen achtten voldoende draagvlak 
aanwezig onder de leden om verder te gaan. 
De Werkgroep Financiën gaf een beknopte toelichting op 
hun opgestelde begroting voor de nieuwe organisatie. De 
volgende keer zal verder worden ingegaan op de financiën. 
De Werkgroep Organisatie gaf beknopt verslag en stelde 
voor om in het vervolg de beide werkgroepen ineen te 
voegen tot de Werkgroep Voorbereiding. De vergadering 
stemde daarmee in. 
In de discussie over de structuur van de nieuwe organisatie 
is oriënterend gesproken over de positie van de Algemene 
Ledenvergadering, over de lokale Afdelingen en de regio-
nale Groepen/Kringen. De verhoudingen en doelstellingen 
van deze onderdelen van de organisatie zijn bepalend voor 
de toekomstige structuur. 
Deze oriëntatie gaf zoveel duidelijkheid dat besloten wordt 
dat de Werkgroep Voorbereiding een begin zal maken met 
concept-statuten, die in een volgend bestuurlijk overleg 
kunnen worden besproken. 
Tot slot werd geconstateerd dat de besluiten, zoals vermeld 
in de twee vorige Informatiebulletins nog steeds actueel 
en van kracht zijn. 
Volgend bestuurlijk overleg is op 20 juni 2005. 

Bij gepraat (39) 
Ede Blankert, voorzitter ABTB 
Hoewel ik altijd honingramen met broed laat zitten, leg 
ik zelden koninginnenroosters tijdens een goede dracht. 

lOch had ik nog 28 kilo fruithoning van mijn zes volken 
tijdens de fruitbloei. Deze opbrengst valtniet tegen want 
ze hebben ook veel nodig gehad voor uitbouw van kunst-
raat en in de koude perioden voor het broed tijdens de 
fruitbloei. Daar ik hygiënisch imkeren propageer stoorde 
het me al een tijd dat de oude raten nog steeds in bakken 
in de stal stonden. Met de zelfgemaakte stoomwassmelter 
waarin de bedrading van de raampjes gespaard wordt.zijn 
de ramen gelijk ziektekiemenvrij door de hete stoom. Vlet 
is een heel werk maar de schone was en de schone raam-
pjes geven je wel voldoening. 
• Van het ministerie van Verkeer en Water, het Ministerie 
van Volkshuisvestiging, Ruimtelijke ordening en Milieu-
beheer en het Ministerie van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit ontving ik een inspraakwijzer en een 
CD-rom. een uitgave van Projectorganisatie Ruimte voor 
de rivier. In het kader van de Gelderse-Poort- ontwikke-
lingen alsmede planologische ontwikkelingen trachten we 
als afdeling Oost-Betuwe van de ABTB de vinger aan de 
pols te houden. Wilt u hierover meer informatie 
mine riliintevoorderivierml en irijb@ruimtevoorderivieral. 
Inspraak is mogelijk tot 23 augustus. 
• Het verslag van onze timmermiddag heeft weer een leuk 
artikel in het streeknieuws van de Gelderlander opgeleverd. 
Tegen de verwachtingen in hebben wij toch nog een gratis 
plek tijdens de braderie 'Het Kersenfeest' te Gendt op 
zondag 26 juni gekregen. Had de winkeliersvereniging de 
kraamverhuur uitbesteed aan een commerciële instelling 
die voor een vereniging te hoge kraamhuur vraagt, nu gaf 
de RABO-bank ons weer de gelegenheid ons als gebrui-
kelijk te presenteren. 9 Juli gaan wij als afdeling naar 
"t Zoemhukske' in Horst Limburg en bezoeken wij Jos 
van de Heuvel in imkerij 'de Moerbij' om KI van carnica-
koninginnen van de Hoffmannlijn mee te maken. 
• Tezamen met het vooruitzicht van de vakantie, de reis 
naar Ierland en Apimondia een verheugende gedachte. 
Een boekje waarin de plaatSen staan die wij gaan bezoeken 
is reeds aangeschaft en wij dagdromen over het mooie 
landschap. In het oktobernummer hoop ik u hierover te 
kunnen vertellen. Onze eerstvolgende hoofdbestuursver-
gadering is op 9 augustus. Voor degenen die ook in de 
gelegenheid zijn met vakantie te gaan een behouden reis 
en veel plezier. Die in Nederland of thuis blijven, ver 
hoeft niet altijd mooier te zijn, de eigen plek/haard is 
goud waard. 

Impuls 
Jan Schrage, bestuurslid LLTB 
Onder deze kop leest u vanaf nu regelmatig over de uit-
voering van het meerjarenbeleidsplan van de Bond van 
Imkers van de LLTB. In de laatste bestuursvergadering 
van de bond is besloten dat we u via deze pagina op de 
hoogte houden van de vorderingen van uitvoering. Deze 
maand lichten we de eerste actiepunten uit het plan. Het 
goedgekeurde beleidsplan is in juni verzonden naar de 
afdelingssecretarissen. Vraag er uw secretaris naar. 
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